
اردوگاه آبی

وضعیت متفاوت بازیکن ازبک آبی ها

ماشاریپوف نیمکت نشین 
استقلال، فیکس ازبکستان

صعود تیـــم ملـــی فوتبال ایـــران پیش از بـــازی با 
تیـــم ملـــی فوتبـــال قطر مســـجل شـــده بـــود اما 
ازبکســـتان برای مســـجل کردن صعود خـــود نیاز 
به امتیاز بازی با امارات داشـــت که بعد از کســـب 
تســـاوی مقابل این تیم به جـــام جهانی راه یافت. 
نکتـــه حائـــز اهمیـــت بـــرای اســـتقلالی ها حضور 
ماشـــاریپوف در تیـــم ملی ازبکســـتان اســـت که 
این موضوع باعث شـــد تا بازیکن ازبک اســـتقلال 
نیـــز بـــرای اولیـــن بـــار در طـــول تاریـــخ فوتبـــال 
ازبکســـتان راهی جام جهانی شـــود. ماشاریپوف 
حالا در کنـــار برخی بازیکنان اســـتقلال که راهی 
جام جهانـــی آتی خواهند شـــد، ســـال آینده این 
مســـابقات بزرگ را تجربه خواهد کرد. لازم به ذکر 
است ماشـــاریپوف که در استقلال به یک بازیکن 
صرفاً نیمکت نشـــین تبدیل شـــده بـــود و جباری 
اعتقادی به وی نداشت و حتی چالشی هم میان 
دو طـــرف به وجود آمـــد، در بازی اخیـــر تیم ملی 
کشـــورش مقابل امـــارات در ترکیـــب اصلی بود. 
در واقع بازیکن نیمکت نشـــین استقلال، بازیکن 
اصلـــی تیم ملی فوتبال ازبکســـتان اســـت که این 
موضـــوع در نوع خـــود جالب توجـــه و قدری هم 

. ست ا عجیب 
 

مربی درجه یک انتخاب کنید

 انتقاد نوری از همکاری استقلال 
با سیدورف

میان پیشکســـوتان استقلال بر ســـر حضور سیدورف 
در اســـتقلال اتفاق نظـــر وجود نـــدارد و برخی موافق 
و برخـــی مخالـــف همـــکاری با ایـــن چهره هســـتند. 
در میـــان مخالفـــان محمـــد نـــوری را هـــم می بینیم 
کـــه مدعی شـــده مدیران اســـتقلال به جهـــت اینکه 
قصـــد داشـــتند ســـر و صـــدای هـــواداران را تـــا حدی 
بخواباننـــد با ســـیدورف باب همـــکاری بـــاز کرده اند. 
نـــوری در عین حـــال از مدیران اســـتقلال خواســـته 
ســـرمربی رزومه دارانتخاب کنند و ســـراغ گزینه های 

نامناســـب نروند. 
البتـــه نـــوری به مســـائل دیگری هم اشـــاره کـــرده اما 
موضوعـــات اصلـــی که او به آن اشـــاره داشـــته همین 

مســـائل بوده است. 
 

 احتمال منتفی شدن این قرارداد 
وجود دارد

 قرارداد با آقاسی 
مشروط به وصول پیش قرارداد

عارف آقاســـی که دو ســـال پیش نیز در استقلال 
حضـــور داشـــت و بـــه دلیـــل مســـائل خانوادگی 
اســـتقلال را تـــرک کرد و بـــه تیم فولاد خوزســـتان 
رفت حالا بعد از درخشـــش در فصل گذشـــته در 
ترکیـــب تراکتـــور به یکـــی از ســـوژه های داغ نقل 
و انتقالاتـــی تبدیل شـــده اســـت. ایـــن بازیکن در 
مذاکراتی که با باشـــگاه اســـتقلال داشـــته، مبلغ 
بســـیار قابل توجهی پیشـــنهاد داده که در مرحله 
اول مورد قبـــول مدیران اســـتقلال قـــرار نگرفته 
اســـت کـــه راســـت و دروغـــش گـــردن راوی. اما 
گفته می شـــود پیشـــنهاد آقاسی به اســـتقلال 100 
میلیـــارد تومـــان اســـت که ایـــن رقم قابـــل توجه 
مشـــخص نیست از ســـوی هیأت مدیره استقلال 

مـــورد قبول قـــرار بگیرد یـــا خیر.
 از ســـویی گفتـــه می شـــود باشـــگاه اســـتقلال در 
مذاکراتـــی که با مدیـــر برنامه این بازیکن داشـــته 
بـــه وی اعلام کرده امـــروز برایش مبلغـــی را واریز 

خواهـــد کرد. 
گفته می شـــود اگر این مبلغ همـــان طور که میان 
دو طـــرف توافق شـــده به حســـاب آقاســـی واریز 
شـــود، این بازیکـــن با اســـتقلال قـــرارداد منعقد 
خواهـــد کـــرد در غیر ایـــن صورت حضور آقاســـی 

در اســـتقلال منتفی خواهد شـــد. 
 

سرنوشت مبهم بازیکنی که هیچ کس را 
راضی نمی کند

 اختلاف بر سر تمدید قرارداد 
آرش رضاوند

در لیســـتی کـــه هفتـــه پیـــش دربـــاره بازیکنـــان 
تمدیدی اســـتقلال منتشر شـــد نام آرش رضاوند 
نیـــز وجـــود داشـــت. گفتـــه می شـــد آن لیســـت 
را جبـــاری بـــه باشـــگاه اســـتقلال داده اســـت اما 
تحقیقات نشـــان می دهـــد برخی اعضـــای هیأت 
مدیره باشـــگاه اســـتقلال چندان با تـــداوم حضور 
رضاوند در استقلال موافق نیستند و اعتقاد دارند 
کـــه بازیکنی باید بـــه خدمت گرفته شـــود که یک 

ســـر و گردن بالاتـــر از این بازیکن باشـــد.
از  یکـــی  اخیرهمـــواره  ســـال های  در  رضاونـــد   
ســـوژه های انتقادی از ســـوی هواداران این باشگاه 
بـــوده و هیچ گاه عملکردش تحســـین هـــواداران 

باشـــگاه اســـتقلال را به دنبال نداشـــته اســـت.
 او در فصل بیســـت و چهارم نیز یکـــی از بازیکنان 
کاملاً معمولی اســـتقلال بود و نتوانســـت نقشـــی 
محـــوری و کلیـــدی در ترکیـــب اســـتقلال بـــازی 
کنـــد. بـــه طـــور قطـــع هـــواداران اســـتقلال نیـــز 
بازیکنـــی اثرگذارتر از رضاوند را برای ســـاختن یک 
اســـتقلال متفـــاوت در فصل آتی  طلـــب می کنند 
و شـــاید دلیل مخالفت برخی مســـئولان باشـــگاه 
 اســـتقلال با تمدید قرارداد ایـــن بازیکن نیز همین 

مسائل باشد. 
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استقلال به فکر درآمدزایی دلاری با ملی پوشان

حسینی و چشمی در اولویت تمدید قرارداد
مدیران باشـــگاه اســـتقلال تمدید قرارداد با ســـید حســـین 

حســـینی و روزبه چشـــمی را به بعد از بازی های تیم ملی 
واگـــذار کرده انـــد. در شـــرایطی کـــه تیم ملـــی در ادامه 
بازی هـــای مقدماتـــی جام جهانـــی مقابل قطـــر حرفی 
برای گفتن نداشـــت و شکســـت را پذیرفت، حالا 3 روز 

دیگـــر باید مقابل کره شـــمالی قـــرار بگیـــرد. از آنجایی 
که روزبه چشـــمی مدافع و ســـید حسین حسینی 

دروازه بـــان و کاپیتـــان اســـتقلالی ها بـــه همراه 
تیـــم ملی راهـــی ایـــن رقابت ها شـــده اند، حالا 
مدیـــران آبی ها که بـــا این دو ملی پـــوش برای 
تمدیـــد قـــرارداد به توافقـــات اولیه رســـیده اند، 

ادامـــه مذاکـــرات و امضـــای قـــرارداد را بـــه بعد 
از بـــازی تیـــم ملـــی با کـــره شـــمالی و بازگشـــت 
ملی پوشانشـــان موکـــول کرده انـــد. درحالـــی که 
صعـــود تیم ملـــی به جـــام جهانی قطعی اســـت 

و بـــه احتمال زیاد چشـــمی و حســـینی که پای 
ثابت لیســـت قلعه نویی هســـتند، مسافر این 
رویداد بزرگ خواهند شـــد، با توجه به قوانین 

FIFA، ماندن این دو بازیکن برای اســـتقلالی ها 
آورده مالی خواهد داشـــت. از طرفی هم در فصل 

بد اســـتقلال، چشـــمی با عملکـــردی تقریباً مناســـب 
در خط دفاعـــی این تیـــم، در روزهایی کـــه مدافعان 
اســـتقلال عملکرد خوبـــی نداشـــتند، نمایش بهتری 
داشـــت و حتی گل قهرمانی اســـتقلال در فینال جام 
حذفـــی را هـــم به ثمر رســـاند. حســـینی هم بـــه رغم 
اینکـــه بـــا فصل قبل خـــود متفـــاوت بـــود، در روزهای 

تاریک اســـتقلال با ســـیوهای بموقع و به عقیده بسیاری 
از کارشناســـان عملکرد خوب خود در خط دروازه، یکی از 
معدود مهره هـــای تأثیرگذار فصل بیســـت و چهارم برای 
آبی هـــا بـــود. بنابرایـــن در شـــرایطی که به نظر می رســـد 
ماندن بســـیاری از بازیکنان اســـتقلال به صـــلاح این تیم 
نیســـت، احتمالاً تمدید قرارداد با چشمی و حسینی خبر 

خوبی بـــرای اســـتقلالی ها خواهد بود.

خروجی ها مشخص شدند

پایان مرادمند و نیک نفس در استقلال
لیســـتی از بازیکنـــان تمدیدی در باشـــگاه اســـتقلال وجـــود دارد که 
در بیـــن اســـامی بازیکنانی که بـــرای فصل بعـــد تأیید شـــده، نام دو 
بازیکـــن مطرح کـــه البتـــه در فصـــول اخیـــر عملکـــرد مطلوبی هم 

نداشـــتند وجـــود ندارد.
اینکه لیســـت مذکور را چه کســـی نوشـــته و آیا مجتبی جباری پشـــت 

اعـــلام این اســـامی بـــه باشـــگاه اســـتقلال قراردارد مشـــخص 
نیســـت، اما نام محمدحســـین مرادمنـــد و زبیر نیک نفس 

در میـــان اســـامی تمدیدی هـــا که در باشـــگاه اســـتقلال 
وجود دارد، نیســـت. ایـــن دو بازیکن در فصل بیســـت 

و چهـــارم عملکـــرد مطلوبـــی در ترکیب اســـتقلال 
نداشـــتند و رضایتمنـــدی عمومی نیز نســـبت به 

عملکـــرد آنها وجـــود ندارد.
البته باشـــگاه اســـتقلال هنوز به طور رسمی 
نـــام خروجی ها را اعـــلام نکـــرده و برخلاف 
باشـــگاه پرسپولیس که اســـامی خروجی ها 
را بدون تعارف در اختیار رســـانه ها قرار داد، 
باشـــگاه اســـتقلال رویـــه دیگـــری را در پیش 
گرفتـــه، امـــا بعید اســـت بـــا توجه بـــه اینکه 
مرادمنـــد و نیک نفس در لیســـت تمدیدی ها 

قرار ندارند، فصل بعد در این تیم دیده شـــوند. 
البته باشـــگاه اســـتقلال باید در وهله نخســـت به جای 

ایـــن بازیکنـــان گزینه های مـــورد نظر را جلب کنـــد. یکی از 
ع یا  دلایلی که ســـبب شـــده مدیران اســـتقلال در روزهای اخیـــر با زار
آقاســـی وارد مذاکره شـــوند در واقـــع جدایی همین بازیکنان اســـت.

به هرحال مطالبه هواداران اســـتقلال در ســـال های اخیر که ناکامی های 
متعـــددی حاصـــل شـــده، ایـــن بود کـــه مدیـــران این باشـــگاه به ســـراغ 
بازیکنان معمولی نرونـــد و بازیکنانی را جذب کنند که از نظر فنی در حد 
و اندازه اســـتقلال باشـــند. مرادمند، نیک نفس و بازیکنانی از دسته این 
اســـامی با اینکه زحمات زیادی برای اســـتقلال کشـــیدند و حتی مرادمند 

در دربی هـــا نیز برای اســـتقلال گل زده اما حقیقت این اســـت که در حد 
و انـــدازه نام اســـتقلال نبودند و هیچ گاه نتوانســـتند بازیکنانی محوری 

و متفـــاوت باشـــند که خیـــال همـــه را بابـــت حضورشـــان در ترکیب 
اصلی آســـوده کنند. 

سیدورف در بازدید از امکانات ورزشی استقلال

آکادمی معدن طلا است

کلارنـــس ســـیدورف، مشـــاور مدیرعامـــل 
اســـتقلال در روزهای پایانی هفته گذشـــته 
میهمان باشگاه اســـتقلال بود. همان طور 
کـــه پیش بینی می شـــد مدیـــران باشـــگاه 
اســـتقلال علاوه بـــر برگزاری نشســـت های 
متعـــدد با ســـیدورف و اســـتفاده از نظرات 
و مشـــاوره های این چهـــره، او را با امکانات 
باشـــگاه اســـتقلال نیـــز آشـــنا کردنـــد. در 
همیـــن راســـتا ســـیدورف بـــه کمـــپ ناصر 
حجازی و آکادمی باشـــگاه استقلال رفت و 
علاوه برآن بازدیدی هم از ورزشـــگاه آزادی 
که قرار اســـت همچـــون همیشـــه میزبان 
بازی هـــای اســـتقلال در فصل آتی باشـــد، 

انجام داد. 

نکتـــه قابل توجـــه از حضور ســـیدورف این 
اســـت که او نســـبت به کلیـــت امکاناتی که 
در زیرمجموعه اســـتقلال وجـــود دارد ابراز 
رضایـــت کـــرده اما برخـــی خواســـته ها نیز 
داشـــته که به مســـئولان باشـــگاه استقلال 
انتقـــال داده تا در راســـتای بهبود وضعیت 
ســـخت افزاری تأمین شـــود. در عین حال 
ســـیدورف وضعیت فنی بازیکنان استقلال 
را نیـــز بـــه صورت دقیـــق مورد بررســـی قرار 
داده و قرار اســـت در ایـــن خصوص نظرات 
خـــود را در آینـــده نزدیـــک بـــه مدیرعامل 
باشـــگاه اســـتقلال ارائه کند. ایـــن ارزیابی 
مربوط اســـت بـــه بازیکنان فصـــل پیش و 
بازیکنانـــی که در لیســـت خرید اســـتقلال 
قـــرار دارنـــد. در واقع ســـیدورف عـــلاوه بر 
خواســـته های ســـخت افزاری خود مسائل 
فنـــی بازیکنان را هم مـــورد تجزیه و تحلیل 
قـــرار داده و ظاهـــراً قـــرار اســـت در دو امور 

فنـــی و غیرفنـــی بـــه مدیرعامل اســـتقلال 
مشـــاوره دهد.

امـــا نکتـــه بســـیار مهمـــی کـــه در ســـفر 
ســـیدورف بـــه ایـــران و بازدیـــد از امکانات 
اســـتقلال وجود دارد این اســـت کـــه او بعد 
از بازدید از آکادمی نســـبت بـــه امکاناتی که 
وجـــود دارد تا حد زیـــادی ابراز خرســـندی 
کرده و حتی به مســـئولان باشگاه استقلال 
گفته که باید ســـرمایه گذاری روی آکادمی را 
بســـیار جدی بگیرند. او حتی از این جمله 
نیـــز در بازدیـــد خـــود اســـتفاده کـــرده که 
آکادمـــی همچـــون معدن طلایـــی می ماند 
کـــه بـــرای اســـتقلال آورده بـــزرگ مالی به 
همراه خواهد داشـــت و تا ســـالیان طولانی 
نیازهای مالـــی و فنی این باشـــگاه را تأمین 

خواهـــد کرد. 
ســـیدورف خود نیز محصول آکادمی باشگاه 
آژاکـــس اســـت که توســـط یوهـــان کرایف 

کشـــف و به دنیای فوتبال معرفی شـــد. در 
واقع خود ســـیدورف نیـــز از اهمیت تجهیز 
و حمایـــت مالـــی از آکادمی هـــا آگاه اســـت 
و بـــه همیـــن دلیـــل به مســـئولان باشـــگاه 
اســـتقلال اعلام کرده قطعاً ســـرمایه گذاری 
روی آکادمـــی را جـــدی بگیرند تا اســـتقلال 
به ســـمتی بـــرود که از نظـــر برخـــورداری از 
بازیکـــن خودکفا شـــود و بتوانـــد از آکادمی 
خود ســـود قابل توجه مالـــی به چنگ آورد. 

نشست با جباری
درعیـــن حـــال مشـــاور عالـــی مدیرعامـــل 
اســـتقلال نشســـتی هم با مجتبـــی جباری 
داشـــته اســـت. اینکـــه جباری چه نقشـــی 
در ســـاختن اســـتقلال آینده دارد. با توجه 
به اینکه گفته می شـــود مدیران اســـتقلال 
بـــه دنبال ســـرمربی خارجی هســـتند، این 
ســـؤالی اســـت که باید بـــا دقت بیشـــتری 

بـــه آن پرداخت. اگر باشـــگاه اســـتقلال به 
دنبال اســـتخدام ســـرمربی جدید خارجی 
است بنابراین نشســـت سیدورف با جباری 
نمی توانـــد نتایج آنچنانی به همراه داشـــته 
باشـــد مگر اینکه جبـــاری دربـــاره وضعیت 
اســـتقلال در فصلی که گذشت توضیحاتی 
بـــه ســـیدورف داده باشـــد کـــه اصـــولاً بـــا 
شـــناختی که از جبـــاری وجـــود دارد، بعید 
اســـت تنها بـــه خاطر این موضوع ســـر یک 
میز با ســـیدورف نشســـته باشد. به هرحال 
این نشســـت درحالی که باشـــگاه استقلال 
بـــه دنبـــال اســـتخدام ســـرمربی خارجـــی 
اســـت نگاه هـــا را بـــه ســـمت و ســـوی خود 
جلـــب کـــرده و حتـــی زمزمه تـــداوم حضور 
جباری در اســـتقلال را نیز قوت بخشـــیده 
اســـت و هیچ بعید نیســـت که اگر باشـــگاه 
اســـتقلال نتواند ســـرمربی مدنظر خارجی 
خود را جـــذب کند، با جبـــاری ادامه دهد.

نکته قابل 
توجه این 

که سیدورف 
نسبت به 

امکاناتی که در 
زیرمجموعه 

استقلال 
وجود دارد 

ابراز رضایت 
کرده است

گزارش یک

در حالـــی کـــه یـــک هفتـــه از قهرمانـــی 
اســـتقلال در جـــام حذفـــی گذشـــته، 
مدیـــران ایـــن باشـــگاه هنوز ســـرمربی 

جدیـــد را انتخـــاب نکرده انـــد.
ایـــن تأخیـــر در حالـــی باعث بـــه وجود 
آمـــدن نگرانی هـــای گســـترده میـــان 
کـــه  شـــده  باشـــگاه  ایـــن  هـــواداران 
بـــه عنـــوان اصلی تریـــن  پرســـپولیس 
رقیـــب اســـتقلال در لیگ برتـــر، بخش 
اعظمی از اهداف نقـــل و انتقالاتی خود 
را پیش برده و آرایـــش قابل قبولی را به 

دســـت آورده اســـت.
از ایـــن گذشـــته پرســـپولیس، تراکتور، 
ســـپاهان و حتـــی فـــولاد و گل گهـــر به 
عنـــوان مدعیـــان بالقوه لیگ بیســـت 
و پنجـــم دســـت کم ســـرمربی خـــود را 
می شناســـند و می دانند کـــه فصل بعد 
قرار اســـت با چـــه افـــکاری در لیگ برتر 
حضـــور یابنـــد، امـــا در این میـــان فقط 
استقلال است که ســـرمربی فصل بعد 
خـــود را نمی شناســـد کـــه ایـــن موضوع 
نگرانی هـــواداران اســـتقلال را افزایش 

است. داده 
در عین حـــال هواداران اســـتقلال قرار 

تجمع هم گذاشـــته اند تـــا از این طریق 
نگرانـــی و نارضایتـــی خـــود از وضعیـــت 
موجـــود را به گـــوش مدیران اســـتقلال 
برســـانند، اما باشگاه استقلال در تلاش 
اســـت به ســـرعت به این دلهره عمومی 
کـــه ناشـــی از بلاتکلیفـــی اســـت پایان 

. هد د
در روز های اخیر نام دو ســـرمربی حول 
نیمکـــت اســـتقلال بیشـــتر چرخیـــده 
اســـت. یکـــی اوســـمار ویـــرا که ســـابق 
ســـرمربی پرســـپولیس بـــود و بـــا ایـــن 
تیـــم بـــه قهرمانی لیـــگ برتر نیز رســـید 
و اکنون ســـرمربی تیم بوریـــرام تایلند 
اســـت و دیگـــری کیکه ســـانچز فلورس 
اســـپانیایی که اخیراً ســـرمربیگری تیم 
ســـویای اســـپانیا را بـــه عهـــده داشـــته 
است. سانچز قبل از سویا سرمربیگری 
تیم هـــای ختافـــه و واتفـــورد را نیـــز در 
کارنامـــه خـــود می بینـــد، امـــا روشـــن 
نیســـت کـــه ایـــن نام ها تـــا چه انـــدازه 
بـــه نیمکـــت اســـتقلال نزدیک باشـــند 
و آیـــا مدیـــران اســـتقلال می خواهنـــد 
در کمتریـــن زمـــان ممکن یکـــی از این 

مربیـــان را معرفـــی کنند.

م  قـــا ر ا پیـــش  فصـــل  ل  ســـتقلا ا
اســـتخدام  را هزینـــه  توجهـــی  قابـــل 
ســـرمربی های خـــود کرد کـــه هیچ یک 
موفق نبودنـــد و در نهایـــت جباری بود 
کـــه بـــا وجـــود مشـــکلات عدیـــده فنی 
ســـکان هدایت اســـتقلال را به دســـت 
گرفت و توانســـت تا حـــدی در این تیم 

ایجـــاد کند.  تغییـــرات 
بـــدون شـــک اگـــر مدیـــران اســـتقلال 
در محاســـبات خـــود بـــار دیگـــر دچـــار 
اشـــتباه شـــوند و این بار نیز ســـرمربی 
خارجی مـــورد نظر را اســـتخدام کرده و 
جـــواب مثبت نگیرنـــد، بیـــش از همه 
خودشـــان در معرض خطـــر و برکناری 
قـــرار خواهنـــد گرفـــت و چه بســـا این 
بـــار زودتر از همـــه عوامـــل تأثیرگذار از 
اســـتقلال کنـــار گذاشـــته و به ســـمت 
درهـــای خروجـــی این باشـــگاه ســـوق 

داده شـــوند.
ایـــن  اســـتقلال تیمـــی اســـت کـــه در 
ســـال ها بیشـــتر از هـــر چیـــز، نیـــاز به 
مدیرانـــی داشـــته کـــه در تصمیم گیری 
غ از احساسات،  درست عمل کنند. فار
بـــدون کمترین ریســـک و انتخاب های 

کاملاً حســـاب شـــده.
در فصـــل بیســـت و چهـــارم اســـتقلال 
بـــه واقـــع بابـــت مدیریت نامناســـب و 
تحلیل هـــای اشـــتباه لطمـــه دیـــد و اگر 
همـــان ســـناریو با یـــک انتخـــاب غلط 
دوبـــاره تکـــرار شـــود قطعـــاً صدمـــات 
بیشـــتری به پیکـــره ایـــن باشـــگاه وارد 

آمد. خواهـــد 
بـــه هرحـــال مدیـــران کنونـــی ترکیبی 
از ســـرعت و دقـــت را باید چاشـــنی کار 
کـــرده و در کمتریـــن زمـــان ممکـــن به 

بهترین نتیجه و پاســـخ دســـت یافته و 
ســـرمربی مورد نظر خـــود را برگزینند تا 
نگرانی های بســـیاری کـــه بابت انتخاب 
ســـرمربی وجـــود دارد از بیـــن رفتـــه و 
هواداران نیـــز از تجمع علیـــه مدیریت 

باشـــگاه خـــودداری کنند. 
به هرحـــال هواداران ناراضی اســـتقلال 
در روزهـــای اخیر بارها نســـبت به عدم 
تحـــرک مناســـب در نقل وانتقـــالات و 
بلاتکلیـــف بـــودن ســـرمربی تیـــم قرار 
تجمع گذاشـــته اند که مدیران استقلال 

باید از این دســـت تجمعـــات جلوگیری 
کرده که این مهم میســـر نمی شود مگر 
با انتخاب ســـریع و بی نقص ســـرمربی 
جدیـــد که بایـــد دید در نهایـــت اجماع 
مدیـــران اســـتقلال بـــه چـــه نتیجه ای 
خواهد رســـید و آیا طرف های تأثیرگذار 
در باشـــگاه اســـتقلال می تواننـــد حرف 
خـــود را یک کاســـه کـــرده و روی یکی از 
گزینه هـــای مـــورد نظـــر و یـــا گزینه های 
دیگـــر کـــه نام شـــان فـــاش نشـــده بـــه 

اجماع برســـند یـــا خیر؟!

اوسمار ویرا و کیکه سانچز فلورس؛ گزینه های نیمکت استقلال 

وقت کشی ممنوع 


